

## Annual Public Meeting

Windsor-Detroit Bridge Authority (WDBA) invites you to attend its 2015-2016 Annual Public Meeting (APM). The purpose of the APM is to share information on our operations and activities for the 2015-2016 fiscal year, and to solicit feedback from the public.

WDBA is committed to keeping its stakeholders and the public informed. In recognition of the interest that stakeholders on both sides of the border have in the Gordie Howe International Bridge project, WDBA is holding Annual Public Meetings in Windsor and Detroit. The Windsor meeting will also be webcast at [www.wdbridge.com](http://www.wdbridge.com).

Friday, April 28, 2017, at 11:00 a.m. Mackenzie Hall Cultural Centre 3277 Sandwich Street West Windsor, Ontario Webcast: <a href="http://www.wdbridge.com">www.wdbridge.com</a>	Friday, April 28, 2017, at 2:00 p.m. Michigan Outdoor Adventure Center 1801 Atwater St. Detroit, Michigan
---	--

WDBA will accept questions both in advance and at the APMs. To submit your questions in advance, email us no later than April 23, 2017, at [info@wdbridge.com](mailto:info@wdbridge.com). Every effort will be made to answer submitted questions at the APM within the allotted time.

If you are planning to attend in person, please confirm by calling 519-946-3038 or by registering online at [www.wdbridge.com](http://www.wdbridge.com).



## Assemblée Publique Annuelle

du Pont Windsor-Detroit (APWD) vous invite à participer à son assemblée publique annuelle (APA) 2015-2016. L'objectif de cette RPA est de partager l'information concernant nos activités pour l'exercice financier 2015-2016 et de demander la rétroaction du public.

L'APWD s'est engagée à tenir compte de ses parties prenantes et du public. En reconnaissance de l'intérêt que les parties prenantes des deux côtés de la frontière ont dans le projet du pont international Gordie Howe, l'APWD organise des assemblée publique annuelle en Windsor et Detroit. La réunion de Windsor sera également diffusée par webémission au [www.wdbridge.com](http://www.wdbridge.com).

Le vendredi, 28 avril, 2017, à 11 h Mackenzie Hall Cultural Centre  3277, rue Sandwich ouest Windsor (Ontario)  Webémission: <a href="http://www.wdbridge.com">www.wdbridge.com</a>	Le vendredi, 28 avril, 2017, à 14 h Michigan Outdoor Adventure Center 1801 rue Atwater Detroit (Michigan)
---	--

APWD acceptera des questions à la fois à l'avance et à l'APA. Pour soumettre vos questions à l'avance, nous envoyer un courriel au plus 23 avril 2017 à [info@wdbridge.com](mailto:info@wdbridge.com). Tous les efforts seront faits pour répondre à des questions soumises à l'APA dans le délai imparti.

Si vous prévoyez y assister en personne, s'il vous plaît confirmer en appelant 519-946-3038 ou en vous connectant en ligne au [www.wdbridge.com](http://www.wdbridge.com).

